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Skogsindustrierna finner det anmärkningsvärt att skogsbruket inte är remissinstans 

på en skrivelse som kan få stora återverkningar i praktiskt skogsbruk och bifogar 

här några korta kommentarer.  

 

Skogsindustrierna anser att avsnittet om skogsbruk i rapporten ger en balanserad 

bild av verkligheten. Åtgärdslistan däremot har en orealistisk tolkning av "platser 

som allmänheten har tillträde till". Om förslagen är sprungna ur EU-gemensamma 

bestämmelser, måste vi kunna undanta skogsmark i Sverige och Finland eftersom 

det inte finns någon motsvarande allemansrätt i övriga EU-länder. Skogsmarken 

ska heller inte belastas med tillstånds- eller dispenstvång i Sverige eftersom det 

sannolikt inte kommer vara fallet i övriga länder. 

 

Enligt rapporten är skogsbrukets andel av den totala kvantiteten växtskyddsmedel 

i Sverige mindre än en promille och den har dessutom minskat kraftigt under de 

senaste årtiondena. Ett omfattande forsknings- och utvecklingsarbete bedrivs för 

att utveckla alternativ till kemiska växtskyddsmedel. I väntan på tillgängliga 

relevanta alternativ, skulle begränsningar eller förbud mot användning av kemiska 

växtskyddsmedel på skogsmark få mycket allvarliga konsekvenser för 

skogsbruket, medan miljönyttan skulle bli ytterst marginell. 

 

Begränsningar och förbud för användning av växtskyddsmedel på skogsmark får 

allvarliga konsekvenser för skogsbruket och måste därför bestämt avvisas. 

 

Skogsindustrierna anser slutligen att det är bra att man föreslår grundligare 

konsekvensutredningar. 
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